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z posiedzen ia Zarządu Powiatu Oleśnickiego
w dniu 4 lutego 202l r.

I. Członkowie Zarządu uczestniczący w posiedzeniu:
1. Sławomir Kapica - starosta

2. Stanisław Stępień - wicestarosta

3. Zdzisława Jakimiec
4. Maria Susidko
5. Czesław Teleszko

Pozostałe osoby biorące udział w obradach:
1. Dorota Wojtkowiak-Huk - skarbnik powiatu

2. Dorota Wojciechowska - naczelnik Wydziału Srodowiska i Nieruchomości

3.Małgorzata lwańska- naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu

4. Halina Szydłowska - sekretarz powiatu
5, Iwona Pasek - inspektor Biura Rady Powiatu

6. Dawid Samulski - protokolant,rzeczntk prasowy starosty

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 9.00

Lista obecności z posiedzenia Zarzqdu slanowi załqcznik do niniejszego protokołu

II. Porządek posiedzenia:

l. Otwarcie posiedzenia
2.Przyjęcie porządku obrad i zatwięrdzenie protokołu z ostatniego posiedzeniaZarządu

3. Podięcie następujących uchwał:

a) w sprawie zmian uchwały budzetowej powiatu na202l r.

b) w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej jako działka
nr 27ll AM-24, obręb Bierutow, stanowiącej własność Powiattr Oleśnickiego,

zabudowanej budynkiem mieszkalnym
4. Informacje starosty

5. Wnioski

Ad. 1

Człorrkow Zarządu orazich gości powitał starosta Sławomir Kapica, który stwierdził quorum

do podejmowania prawomocnych decyzj i.



Ad,.2

Porządek obrad oraz protokoł z26.07.202l r. zostały przyjętejednogłośnie.

Ad.3a
Z treścią uchwały zapoznała wszystkich skarbnik Dorota Wojtkowiak-Huk, która już na
wstępie podkreśliła, ze wprowadzone zmtany nie wpłyną ani na wysokość dochodów, ani
wydatków budżetu. Dochody wynoszą 136 010 937,86 zł, awydatki 138 398 325,01 zł.

Uchwałę przy jęto j edno głośnie.

Ad.3b
Po ponownymprzęanalizowaniu kwestii sprzedaży w trybie bezprzetargowym działki nr 27lI
AM-24, zabudowanej budynkiem mieszkalnym w Bierutowie , Zarząd postanowił udzięlić 50-
procentowe.i bonifikaty od ceny nieruchomości i przyjąć uchwałę jednogłośrrie.

Korzystając z obecności naczelnik Doroty Wojciechowskiej, członkowie Zarządu zad,awali
pytania związane z gospodarowaniem i zarządzaniem nieruclromościami stanowiącymi
własność powiatu.

Ad.4
{ Starosta Sławomir Kapica odczytał treść petycji mieszkańców wsi Karwiniec, skierowanej
do Przewodniczącego Rady Powiatu, a dotyczącej budowy ciągu pieszo-rowerowęgo przy
drodze powiatowej 1536D we wsi Karwiniec. Zarząd ustalił, ze ustosunkuje się do tematu na
jednym z kolejnych posiedzeń.

Ę O przebiegu realizacji procedur związanych zprzygotowaniem uchwały w sprawie
utworzenia liceum ogólnokształcącego o profilu pożarnictwo zbezpieczeństwem
wewnętrznym l włączenia go do ZSP w Międzyborzu opowi ędziała naczelnik Wydziału
OŚwiaty, Kulttrry i Sportu Małgorzńa Iwańska. Rzeczona uchwała zostanie poddana pod
głosowanie przez Radę Powiatu w ternrinie do korica lutego br. Małgorzata Iwańskaudzielała
rówrrież odpowiedzi na pytania dotyczące innyclr zagadnień związanych zbieżącym
firnkc.j onowani em oświ aty na terenie powiatu oleśnickiego.

Ę Wicestarosta Stanisław Stępień poinformował o piśmie firmy Supra Brokers, która
zwrociła się z proŚbą o mozliwośc przedstawienia na posiedzenia Zarządu raportu z
dotychczasowej współpracy, Zarząd odniosł się do tej prośby pozytywnie . Wyrazlł równiez
zgodę na to, aby swoją ofcrtę, na jednym z kolejnych posiedzeń, przedstawiła firma Inter-
Broker.



Ad.5
Brak.

Posiedzenie zakończyłcl się o godz. l 1.40;
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Podpisy członków ZarządIt P owiatu Oleśnickiego :

Starosta Sławomir Kapica. . a. WicestarostaStarrisławStępień

Maria susidko




